

Asia practice 亚洲业务

Helping you navigate to long-term success 助您迈向长期成功

We have Mandarin and Cantonese native speakers and an experienced team who possess the capabilities and in-depth knowledge to offer the right insight, advice, and support for doing business in, or between, Australia and China and other major countries and regions, such as Hong Kong SAR, Singapore and Taiwan where Mandarin and Cantonese are major business languages.

我们拥有以普通话和粤语为母语的经验丰富的专业团队。他们的专业能力和知识，能为在澳大利亚和中国及其他以普通话和粤语为主要商业语言的国家和地区（如香港特别行政区、新加坡和台湾）之间开展业务提供更精准的见解、建议和支持。

Our dedicated Asia Practice provides you with region-specific insight, business compliance advice and strategies to ensure you minimise any potential challenges of an unfamiliar financial environment. Regardless of your industry, our team have the experience and will utilise their resources and expertise to help you navigate complex financial challenges and achieve your goals.

我们专业的亚洲业务团队为您提供针对特定地区的专业见解、业务合规建议和商业策略，以确保您最大程度地减少陌生金融环境带来的潜在挑战。无论您身处哪个行业，我们的团队都拥有丰富的行业经验，并将利用他们的资源和专业知识帮助您应对复杂的财务挑战并实现您的目标。

We are your personal finance and business partner offering a seamless cross-border experience. Helping you navigate long-term success and growth not only in Australia but across Asia countries and regions.

我们是您个人和企业的合作伙伴，提供一站式跨境专业服务体验。帮助您不仅在澳大利亚，而且在亚洲国家和地区实现长期成功和增长。

At Nexia, we believe that strong relationships are built on aligned values. We understand the cultural and legal differences between doing business in Asia countries and in Australia.

在尼克夏，我们相信牢固的关系建立在求同的价值观之上。同时，我们也了解在亚洲国家和澳大利亚开展业务的文化和法律差异。

We have strong relationships with all firms in our network, as well as our Nexia firms in Asia. These are represented in major economic regions. With this extensive network, we can provide in-depth understanding of both markets and take a collaborative approach to help you achieve your business goals.

我们与尼克夏亚洲网络中的所有事务所都建立了稳固的合作关系。这些事务所分布在重要的经济区域中。凭借这一广泛的网络，我们可以深入了解这两个区域市场，并采取协作方式帮助您实现业务目标。

80+

Partners/Directors nationally
全澳合伙人/总监

628+

Team members nationally
全澳员工

6,843+

Nexia people in Asia Pacific
尼克夏亚太区员工

497+

Offices globally
全球办公室

118+

Countries
国家

23,578+

People globally
全球员工



Who we are 我们是谁

Located within all the major business states and territories in Australia and leveraging a global network of more than 497 offices spanning over 118 countries, we offer a carefully integrated suite of services encompassing Advisory, Tax and Audit.

我们在澳大利亚所有主要商业州和地区均设有办事处，并利用遍布 118 个国家/地区的 497 个办事处的全球网络，提供精心整合的专业服务方案，涵盖咨询、税务和审计。

Contact us 联系我们

Contact your local Nexia Advisor to discuss how we can help you and your business.
请联系本地的尼克夏专业人士，讨论我们如何能帮助您和您的企业。



Adelaide 阿德莱德

Ki Li 李琪
Level 3 153 Flinders
Street Adelaide SA 5000
p +61 8 8139 1216
kili@nexiaem.com.au



Canberra 堪培拉

Rory O'Brien 欧容睿
Suite 2.01, Level 2, 17 Moore Street,
Canberra ACT 2601
p +61 2 6279 5400
robrien@nexascanberra.com.au



Darwin 达尔文

Noel Clifford 诺埃尔克利福德
Level 2, 80 Mitchell Street,
Darwin NT 0800
p +61 8 8981 5585
nclifford@nexiaem.com.au



Melbourne 墨尔本

Richard Cen 岑思聪
Level 16, 600 Bourke Street,
Melbourne VIC 3000
p +61 3 8613 8888
rcen@nexasmelbourne.com.au



Sydney 悉尼

Lydia Liu 刘莹
Level 22, 2 Market Street,
Sydney NSW 2000
p +61 2 9251 4600
lliu@nexasysydney.com.au

sa.nexia.com.au

Advisory. Tax. Audit.

The material contained in this publication is for general information purposes only and does not constitute professional advice or recommendation from Nexia Australia. Professional advice should be obtained on your specific situation or circumstances by contacting your Nexia Advisor.

Nexia Australia refers to the Nexia Australia Pty Ltd Umbrella Group comprising separate independent Chartered Accounting firms. Nexia Australia Pty Ltd is a member of Nexia International, a leading, global network of independent accounting and consulting firms. For more information please see www.nexia.com.au/legal. Neither Nexia International nor Nexia Australia Pty Ltd provide services to clients.

Liability limited by a scheme approved under Professional Standards Legislation.